



Wednesday, February 25th, 2009

Dear members of the ASM community: -

In order to reduce rumors and innuendo, I want to bring you up to date on events here at school.

Our school attorney in Rabat, Maître Rachid LAHLOU, filed suit against [REDACTED], our former computer technician for calumny, illegal surveillance of private emails and computers, and menace. In addition, Mr. [REDACTED] has been questioned by Moroccan authorities, after issuing a number of threats, and making accusations against me and many other members of the ASM community. Needless to say, we regret this situation and are saddened by it.

One can imagine that sooner or later some of Mr. [REDACTED]'s unkind and accusatory letters may make it into the public domain. This, too, we regret immensely.

You may have heard that Mr. [REDACTED] has a criminal record in the United States, where he served thirty-three months in prison for heroin trafficking. Unfortunately, this is true.

Let me be clear: I did not hire Mr. [REDACTED]. Those who hired him are no longer at ASM. I can assure you that no one from now on would be hired at this school with a criminal record.

I am presently in NEW YORK CITY, attending the meeting of the Board of Trustees. I will be returning to Marrakech on Wednesday night and will be back in school on Thursday. If you would like to speak with me about this or any other matter, please schedule an appointment through my assistant. I will be more than pleased to discuss the situation with you.

All the best,

Dr. Mark Simpson



Wednesday, February 25th, 2009

Chers Membres de la Communauté de l'ASM :

Afin d'atténuer les rumeurs et les insinuations, j'aimerais vous mettre à jour et vous informer des événements ici à l'Ecole.

L'avocat de notre école, Maître Rachid Lahlou, a poursuivi en justice Monsieur [REDACTED] notre précédent Technicien en informatique et ce pour calomnie, surveillance illégale d'emails privés et des ordinateurs, de même que des menaces. En plus, Monsieur [REDACTED] a été interrogé par les autorités Marocaines, après avoir proféré de nombreuses menaces, et adressé des accusations contre ma personne aussi bien que d'autres membres de la communauté de l'ASM.

Il est inutile de dire que nous regrettons cette situation et que nous en sommes affectés.

On pourrait imaginer que tôt ou tard, quelques lettres désagréables et accusatrices de Monsieur [REDACTED] circuleraient dans le domaine public. Aussi, le regrettons-nous immensément.

Vous pourriez avoir entendu que Monsieur [REDACTED] a un casier judiciaire criminel aux Etats-Unis, ou il a purgé une peine de trente-trois mois de prison pour trafic d'héroïne. Malheureusement, c'est la vérité.

Permettez-moi d'être clair : je n'ai pas engagé Monsieur [REDACTED]. Ceux qui l'avaient engagé ne sont plus à l'ASM. Je pourrai vous assurer que d'aurénavant, aucune personne ne sera engagée dans cette école tout en ayant un casier judiciaire criminel.

Je suis actuellement à NEW YORK CITY, je reviendrai à Marrakech la nuit de Mercredi, et je serai de retour à l'école le jeudi. Si vous aimez me parler à propos de tout ceci ou tout autre sujet, je vous prie de prendre rendez-vous auprès de mon assistante. J'aurai un très grand plaisir de discuter cette situation avec vous.

Mes meilleures salutations
Dr. Mark Simpson.